
تصمیماتمهمبرایخانهاولیها
معاون امور اقتصادی وزیر اقتصاد خبر داد:

معاون امور اقتصادی وزیر اقتصاد با تشریح 
دو راهکار تقویت قدرت خرید خانه اولی ها، 
گفت:با تزریق منابع یارانه ای، وام می تواند 
به طور میانگین ســالانه ۱۰ تا ۲۰ درصد 
افزایش پیدا کند که تــا حد قابل توجهی 
قدرت خرید تســهیلات صندوق یکم را 
جبران خواهد کرد. به گزارش خبرآنلاین، 
محمدعلی دهقــان دهنوی با تشــریح 
مکانیزم صندوق پس انداز مســکن یکم 
که با هدف کمک به خرید مسکن توسط 
خانه اولی ها طراحی شده است، اظهار کرد: 
این صندوق بر پایه رژیم پس انداز اشخاص 
طراحی و از ابتدا مقرر شد بانک مسکن از 
طریق منابع دولتی که قبلا تزریق شده بود 
نیز برای اعطای تسهیلات به سپرده گذاران 
در صندوق یکم استفاده کند. وی با بیان 
اینکه افزایش قیمت مسکن چه به شکل 
تدریجی و چه به صورت جهشی می تواند 

قدرت خرید تســهیلات را به شدت تحت 
تاثیر قرار دهد، افــزود: در حال حاضر نیز 
تحت تاثیر جهش قیمت مسکن در سال 
گذشــته قدرت خرید تســهیلات ویژه 
خانه اولی ها به پایین ترین حد کاهش پیدا 
کرده است. دهقان بیان کرد: راهکار خروج 
از این وضعیــت را نباید در داخل صندوق 
جست وجو کرد، بلکه باید به دنبال منابعی 
در خارج از صندوق باشیم تا به کمک بیاید 
و بتواند قدرت خرید این نوع تسهیلات را 
که ویژه خانه اولی ها طراحی شــده است، 
احیا کند. معاون امور اقتصادی وزیر اقتصاد 
با بیان اینکه از ابتدای طراحی صندوق یکم، 
راهکار تقویت قدرت خرید تسهیلات از این 
محل در صورت افزایش قیمت ها پیش بینی 
شده بود، ادامه داد: طرح اقدام این بود که 
در طول دوره های زمانی مشخص، متناسب 
با تغییرات قیمت مسکن سقف تسهیلات 

پرداختی نیز به تدریــج افزایش یابد، اما 
عملیاتی شدن این برنامه تحت تاثیر عوامل 
پیرامونی و اقتصاد کلان کشــور قرار دارد 
و در نتیجه زمینه اجرای آن فراهم نشــد.
وی با بیان اینکه بانک مسکن در سال های 
اخیر تلاش زیادی کرد تــا بتواند منابعی 
را بابت تســهیلات دهی به سپرده گذاران 
صندوق پس انداز مسکن یکم اضافه کند، 
یادآور شد: این منابع می توانست از محل 
سپرده گذاری صندوق توسعه ملی در بانک 
مسکن تامین شود یا منابع یارانه ای دیگری 
از سوی دولت به این موضوع اختصاص یابد، 
اما به دلیل وجود برخــی از محدودیت ها 
این اتفاق نیفتاد و در نتیجه امکان ترمیم 
سقف تسهیلات متناسب با افزایش قیمت 
مســکن پیدا نشــد. به گفته دهقان، اگر 
سقف تسهیلات از طریق یکی از دو راهکار 
تامین منابع به شکل سپرده گذاری دولت 

با نرخ های پایین در بانک مسکن یا تزریق 
منابــع یارانه ای از محــل بودجه عمومی 
به طور میانگین ســالانه ۱۰ تا ۲۰ درصد 
افزایش پیدا کند، تــا حدود قابل توجهی 

می توان قدرت خرید تسهیلات صندوق 
یکم را جبــران کرد و مکانیــزم صندوق 
می تواند در بازار مسکن نیاز خانه اولی ها را 

کماکان تامین کند.

رئیس بیمه مرکزی در نمایشگاه الکامپ:

افزایشظرفیتهایصنعتبیمه
بابلوغخدماتالکترونیکی

باشگاه خبرنگاران جوان: رئیس کل بیمه 
مرکزی در بازدید از بیست و پنجمین نمایشگاه 
الکامپ گفت: سرعت در ارائه خدمات و تسهیل 
ارتباطات از نیاز های جدی یک جامعه مدرن 
و رو به جلو محســوب می شود و صنعت بیمه 
به دلیل ارتباط بی واســطه با مــردم باید در 
این عرصه پیشتاز باشــد.غلامرضا سلیمانی 
با ابراز خرســندی از دریافت عنوان نخست و 
جایزه ویژه توســط مرکز فناوری ارتباطات و 
اطلاعات بیمه مرکزی در حوزه »خدمات رسانی 
در بســتر الکترونیک« در بیــن یکصد و پنج 
ســازمان دولتی، تصریح کــرد: بلوغ خدمات 
الکترونیکی می تواند زمینه ســاز بهره گیری 
از تمام ظرفیت های صنعت بیمه کشــور و در 
نهایت افزایش ضریب نفوذ در جامعه باشــد.
وی از صنعت بیمه به عنوان امانتدار اطمینان 
و اعتماد مردم یاد کرد و افزود: تبادل اطلاعات 
بین دســتگاه های مرتبط از الزامات سرعت، 
دقت و صحت در ارائه خدمات اســت که باید 
ضمن رعایت حقوق بیمه گذاران این مبادلات 

صورت بگیرد.

توسط بیمه آرمان صورت گرفت؛ 

پرداخت۵۰میلیاردتومان
خسارتبیمهشدگانزلزله

ایرنا: سرپرســت بیمه آرمان شعبه کرمانشاه 
از پرداخت ۵۰ میلیارد تومان خسارت به بیمه 
شدگان در زلزله ۲۱ آبان سال ۹۶ استان خبر 
داد و گفــت: بیش از ۹۵ درصــد پرونده های 
مربوط به زلزله تعیین تکلیف شده است.مهدی 
رشیدپور افزود: این میزان خسارت پرداخت 
شده به ۱۳ هزار پرونده و حدود ۱۵ هزار واحد 
مسکونی خسارت دیده ناشی از زلزله پرداخت 

شده است.
دبیر سندیکای بیمه استان کرمانشاه مجموع 
خسارات پرداخت شده صنعت بیمه در زلزله 
ســال ۹۶ کرمانشــاه را ۲۲۰ میلیارد تومان 
اعلام کرد و گفت: از این میــزان حدود ۱۵۰ 
تا ۱۷۰ میلیارد تومان توســط شــرکت های 
بیمه کوثر، البرز و آرمان پرداخت شده و سایر 
شــرکت های بیمه ای نیز مابقــی را پرداخت 
کرده اند.رشیدپور  بیان کرد:  تشکیل پرونده 
و خسارت به زلزله زدگان در یک پروسه سه تا 

شش ماهه به طول انجامید.

اخبار بیمه 
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بانک 
11 بیمه

رنا
س: ای

عک

بانکشهرحامی 
جشنوارهفیلمشهر

دبیر هفتمین جشنواره بین المللی فیلم شهر 
از حمایت بانک شهر از این جشنواره خبر داد 
و گفت: جشنواره فیلم شــهر مورد استقبال 
بســیاری از هنرمندان اســت و چنین اقدام 
فرهنگی از سوی این بانک قابل قدردانی است. 
هاشم میرزاخانی با اشاره به برگزاری هفتمین 
جشنواره فیلم شهر در پردیس ملت پایتخت 
گفت:۱۶۶ فیلم از ایران و ۱۳4 فیلم خارجی 
در این جشــنواره نمایش داده می شود. وی 
افزود: در هفتمین جشنواره بین المللی فیلم 
شــهر گالری تجسمی جشــنواره نیز افتتاح 

خواهد شد.

موکولشدنبرگزاریمجمع
۴بانکبهزماندیگر

در حالی کــه قرار بــود چهار بانــک اقدام به 
برگزاری مجمع کنند، امــا با صدور اطلاعیه و 
دلایل نامعلوم این مورد لغو و به زمان دیگری 
موکول شــد.همچنین در اطلاعیه فوق الذکر، 
هیچ کدام از بانک هــا دلایل لغو مجمع خودرا 
اعلام نکرده و تنها خبر از برگزاری آن در آینده 
داده اند. بانک ها بــرای برگزاری مجمع نیاز به 
مجوز بانک مرکزی دارند، چراکه گاهی مشاهده 
شده بانک مرکزی مجوز لازم جهت برگزاری 
مجمع را صادر نکرده و برگزارکنندگان به ناچار 
تاریخ از پیش تعیین شده را مورد بازنگری قرار 
می دهند. به علاوه تعدادی از بانک ها من جمله: 
صادرات، پاسارگاد، سامان، گردشگری، ملت، 
پارسیان، تجارت، سینا، شهر و اقتصاد نوین به 
مجمع خواهند رفت و با توجه به اینکه تاکنون 
خبری مبتنی بر لغو آنان منتشر نشده می توان 
گفت بانک مرکزی با برگــزاری مجمع آن ها 

موافقت کرده است.

اخبار کوتاه  

شرط برگزاری مجامع عمومی بانک ها اعلام شدبانک آینده، حامي کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان شد
بانک آینده و کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان کشور، با هدف هم افزایي و به کارگیری حداکثر ظرفیت  هاي مادي و معنوي در حوزه 
فعالیت هاي فرهنگي و هنري، ویژه کودکان و نوجوانان،  هم زمان با »روز ملی ادبیات کودك و نوجوان«، تفاهم نامه مشترك همکاري امضا 
کردند. احداث و بهره برداري یازده مدرسه »مدارس امید آینده«، تکمیل یک مرکز ورزشی در مناطق کم تر برخوردار و توزیع حدود چند 
میلیون بسته هاي لوازم التحریر و کمک آموزشي میان دانش آموزان این مناطق، توجه به تأمین نیازهاي آموزشي، فرهنگي و اجتماعي 
کودکان و نوجوانان، تهیه و توزیع محصولات فرهنگي در زمینه آشنایي کودکان با محیط زیست، بهداشت محیط، تأمین ده ها بسته 
وسایل مورد نیاز و آموزش کمک هاي اولیه و امدادي و هم چنین همکاري در برگزاري مسابقات و جشنواره هاي هنري و رویدادهاي علمي، 

آموزشي، از مهم ترین رویکردهاي بانک آینده در عمل به مسئولیت اجتماعي در سال هاي اخیر است.

شهر خبر:  بانک مرکزی  با توجه به عدم برگزاری مجامع برخی بانک ها و موسسات اعتباری، به آگاهی می رساند که از جمله شرایط لازم 
برای انجام بررسی های مربوط و صدور مجوز برگزاری مجامع عمومی عادی سالیانه، »وصول صورت های مالی امضا شده توسط هیئت 
مدیره به انضمام پیش نویس نهایی گزارش حسابرس مستقل«  حداقل یک ماه قبل از تاریخ برگزاری مجمع عمومی است.بانک مرکزی 
به عنوان مقام ناظر و مرجع صدور مجوز برگزاری مجامع بانک ها و موسسات اعتباری، به موجب مفاد تصریح شده بخشنامه های ابلاغی 
و با ارسال نامه های متعدد به نظام بانکی کشور، شرایط لازم برای صدور مجوز برگزاری مجامع عادی سالیانه را اعلام کرده است.براین 
اساس و باتوجه به عدم رعایت موارد فوق، به خصوص عدم ارســال گزارش های اشاره شده یا ارسال دیر هنگام مستندات لازم از سوی 

برخی بانک ها، عملاً امکان بررسی و صدور مجوز برگزاری مجامع عمومی این گروه از بانک ها فراهم نیست.

مدیرعامل بانک مهر اقتصــاد در همایش تخصصی 
کارکنان اداره امور شــعب استان کردستان، سرمایه 
انسانی متعهد و پر تلاش را مهم ترین عامل موفقیت 
و رشــد بانک عنوان کرد. ســیدضیا ایمانی  در این 
نشست که با حضور معاون پشــتیبانی و مهندسی، 

مدیر کل امور مدیران و مدیر کل بازرسی و حسابرسی، 
صورت گرفت، با تقدیر و تشــکر از تمــام همکاران 
در کلیه ســطوح ســازمانی، عملکرد بانک در سال 
۹۷ در شاخص های سودآوری و عملیاتی را مطلوب 
عنوان کرد. وی تصریح کرد: در سال گذشته در بحث 

متوازن سازی مصارف که شاخصه اصلی درآمدزایی 
به شمار می رود، ماموریت و اهداف مشخص و به تمام 
شعب ابلاغ شد که خوشــبختانه با پرداخت بی نظیر 
مبلغ ۳۱۰۰۰ میلیارد تومان تســهیلات توانستیم 
سودآوری بانک را محقق کنیم. ایمانی فروش املاك 
و دارایی های مازاد، گســترش خدمات الکترونیک و 
کنترل و کاهش مطالبات را از سیاست های مهم بانک 
عنوان کرد و ابراز داشــت: به لطــف خداوند و تلاش 

تک تک همکاران، مطالبات نسبت به سال ۹۶ کاهش 
یافت و موجب آزادسازی ذخایر و درآمدزایی بیشتر 
شــد که این مهم نیز برگ زرین دیگری به افتخارات 
همکاران در سال گذشته افزود. وی تصریح کرد: در 
سال گذشته اقدامات مدونی در حوزه سرمایه انسانی 
انجام شد که اجرایی شدن طرح طبقه بندی مشاغل، 
تبدیل قراردادهای همکاران و افزایش سقف تسهیلات 

کارکنان از جمله این اقدامات محسوب می شوند.

مدیر عامل بانک مهر اقتصاد:

سرمایهانسانیمتعهد،مهمترینعاملموفقیتبانکاست


